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Protokół Nr 1/2010 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 23 lutego 2010 roku w godz.             

10
20

 – 11
25

. Obecni na posiedzeniu radni według listy obecności załączonej do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Andrzej Pawlik powitał zebranych radnych, 

Przewodniczącego Rady Gminy, Przewodniczącego GKPiRPA pana Edwarda Lipskiego oraz 

pracownika Urzędu Gminy prowadzącego sprawy GKPiRPA – pana Marcina Wójcickiego. 

Następnie przedstawił poniższy porządek posiedzenia: 

 

1. Ocena działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz sprawdzenie celowości wydatkowania środków finansowych na 

realizację programu profilaktyki i zadań w roku 2009. 

2. Zagadnienia bieżące i pod obrady sesji. 

 

Ad.1. Informację dotyczącą działalności komisji przedstawił pan Marcin Wójcicki pracownik 

UG. Informacja w załączeniu do protokołu. 

-     Przewodniczący komisji radny Pawlik zapytał czy członkowie komisji profilaktyki 

      mają wpływ na kształtowanie wydatków komisji.   

- pan Wójcicki stwierdził, że komisja jest ciałem doradczym Wójta, który dysponuje tymi 

środkami i odpowiada przed Radą Gminy za realizację programu, 

- przewodniczący komisji pan Edward Lipski oznajmił, że w ubiegłym roku większość 

środków idzie na świetlicę terapeutyczną. Zapytał dodatkowo czy radny Wielgus zna 

mozliwości przekazywania środków na stowarzyszenia. 

Podjęto dyskusję związaną z  przedstawioną informacją, w której omawiano również kwestie 

dotyczące możliwości finansowania stowarzyszeń i innych organizacji zajmujących się 

profilaktyką antyalkoholową. 

- radny Worach stwierdził, że stowarzyszenia mogą wspierać osoby niepełnosprawne. 

- radny Wielgus oznajmił, że stowarzyszenie miało obiecane pieniądze już dwa lata temu.  

- pan Lipski stwierdził, że poprzedni wypłacono z komisji a teraz jest jakiś problem, 

- radny Worach – czy stowarzyszenie może przekazać środki dla orkiestry, to i gmina może 

dla orkiestry 

Dalsza dyskusją związana z działalnością komisji profilaktyki i możliwościami finansowania 

orkiestry przyklasztornej oraz stowarzyszeń. Pan Wójcicki dodał, że z orkiestrą można 

zawrzeć umowę i przekazać środki z różnych programów unijnych. 

Przewodniczący komisji radny Pawlik oznajmił, że Komisja Rewizyjna wnioskuje i 

prosi o rozważenie przeprowadzenia spotkania z komendantem policji i wszystkimi 

posiadającymi punkty sprzedaży alkoholu na terenie gminy o przeprowadzenie 

pogadanek w myśl ustawy o przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Dodał, że Wójt powinien 

znaleźć sposób aby udział w spotkaniu wzięli wszyscy sprzedawcy. 

W dalszej dyskusji omówiono kwestie związane ze sprzedażą alkoholu, punktami sprzedaży 

oraz profilaktyką. Pan Wójcicki stwierdził, że swego czasu wprowadzano różne ulotki do 

obiegu jak również przeprowadzano pogadanki ze sprzedawcami. 

- przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy w preliminarzu zabezpieczono środki na 

różne pogadanki w szkołach. Dodał, że takie pogadanki to jest istotna sprawa. 

- pan  Wójcicki – oznajmił, że szkoły otrzymywały środki na podobne działania. 

- radny Wielgus – potwierdził wypowiedź pana Wójcickiego i stwierdził, że szkoły 

otrzymywały środki pochodzące od komisji profilaktyki. 

W dalszej dyskusji omawiano wydatkowanie środków na różne programy i pogadanki jak 

również wielkość przeznaczanych środków. Pan Lipski stwierdził, że w tym roku szkoły 

również otrzymają środki.  
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Przewodniczący komisji oznajmił, że komisja rewizyjna wnioskuje o przeprowadzenie 

w placówkach szkolnych konkursu plastycznego o złym wpływie alkoholu na zdrowie 

człowieka oraz nagrodzeniu pierwszych 5 prac i  wyeksponowanie ich w ośrodku 

kultury. 

- pan Lipski – oznajmił, że był taki konkurs w ośrodku kultury. 

- pan Wójcicki – stwierdził, że przeznaczono corocznie po kilkaset złotych dla szkół na 

różne konkursy. 

Dalsza dyskusja związana z wydatkowaniem środków komisji przeznaczanych na konkursy 

organizowane w szkołach.  

Radny Wielgus – jak często obecnie spotyka się komisja, 

pan Wójcicki – w zależności od potrzeb, średnio 2 – 3 razy w roku.  

Dalsza dyskusja związana z działalnością komisji profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych.  

radny Wielgus zapytał czy w tym roku było już posiedzenie komisji.  

pan Lipski oznajmił, że komisja planowana jest w lutym. 

pan Wójcicki stwierdził, że jest obciążony innymi obowiązkami.  

radny Pawlik zwrócił uwagę przewodniczącemu komisji aby zintensyfikować działalność 

komisji. 

W dalszej dyskusji poruszono kwestie związane z działalnością orkiestry przyklasztornej, jak 

również zobowiązaniami innych w stosunku do orkiestry.  

Na posiedzenie komisji przybył Wójt Gminy. 

- radny Pawlik przewodniczący komisji – zapytał czy planowane są w tym roku dożynki. 

Podjęto luźną dyskusję związaną z promocją gminy oraz planowanymi imprezami, 

omawiano również możliwość uroczystego otwarcia boiska w Studziannie.  

radny Wielgus stwierdził, że nie potrzeba kupować ksera a pieniądze przeznaczyć na inny 

cel. 

radny Pawlik stwierdził, że ksero najlepiej wziąć w lizing.  

radny Lipski zapytał czy będzie organizacja uroczystości przy szańcu mjr Hubala.  

radny Pawlik stwierdził, że uroczystość Hubala można przeprowadzić z środków 

pochodzących z  zrzeczenie się diet przez radnych.  

Radni w dalszej dyskusji omawiali kwestie związane z promocją gminy. 

- radny Worach – ile było przeznaczone pierwotnie na termomodernizację w budżecie. 

Podjęto dyskusję związaną ze środkami planowanymi na termomodernizację szkoły oraz 

dokonanymi zmianami w budżecie na poprzedniej sesji. W dyskusji omawiano również 

zasady demokratycznego prowadzenia obrad jak i podejmowania uchwał. Poruszano również 

kwestie zaangażowania mieszkańców w działalność społeczną i realizację różnych inwestycji 

wiejskich. 

- radna Kucharczyk – zwróciła uwagę na ciągły brak barierki na moście w Młynczysku. 

- Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem czy była 

interwencja w powiecie w sprawie barierki. 

- Wójt Gminy – stwierdził, że pismo będzie napisane, był kierownik dróg powiatowych i 

widział problem. 

- radna Kucharczyk – odnośnie mostku za szkołą w Gapininie, jest on ciągle użytkowany a 

stan techniczny zagraża przechodzącym tamtędy mieszkańcom. 

- Wójt Gminy – stwierdził, że nie jest to jedyny mostek w złym stanie, leży na prywatnym 

terenie kolei i jest traktowany jako tymczasowy. 

- radna Kucharczyk – zapytała o działki na terenie kolejowym i czy rozwiązano problem z 

uregulowaniem własności.. 

- Wójt Gminy – stwierdził, że należałoby robić podziały i gmina musiałaby wykupić te 

grunty. Są to sprawy zaszłe. 
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Podjęto dyskusję związaną z problemem terenów kolejowych uniemożliwiających dojazd do 

działek prywatnych i posesji w Gapininie.  

Wójt stwierdził, że są to trudne i kosztowne sprawy trwające bardzo długo, w starostwie 

brakuje dokumentacji.  

Radny Worach stwierdził, ze Rada powinna zająć się tym problemem jak najszybciej.  

W dalszej dyskusji omawiano również kwestie związane z ostatnią sesją i obniżeniem 

planowanej kwoty dotacji na termomodernizację szkoły jak również decyzją urzędu 

marszałkowskiego w sprawie oceny wniosku.  

- radny Worach – kiedy będzie pierwszy przetarg na działkę w Ponikle. 

- Wójt Gminy – jak zejdą śniegi, będą geodeci w celu wyznaczenia granic, potem 

rzeczoznawca i dopiero przetarg. 

- radny Pawlik zapytał na co będą przeznaczone środki ze sprzedaży działki. 

- radna Kucharczyk stwierdziła, że po sprzedaży szkoły w Gapininie nic nie zrobiono 

dla miejscowości 

Dalsza dyskusja związana z przeznaczeniem środków, jakie gmina pozyskuje ze sprzedaży 

majątku gminnego. 

Po zakończeniu dyskusji o godzinie 11 
25

 – przewodniczący komisji rewizyjnej radny Pawlik 

zamknął posiedzenia Komisji Rewizyjnej.  

 

  Przewodniczący Komisji 

  Protokołował: 

               Andrzej Pawlik  

Bolesław Kośka 

    

 

Członkowie Komisji: 

 

Kucharczyk Krystyna  .......................................................................  

Kobylarczyk Paweł   ....................................................................... 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

Worach Mieczysław ........................................................................ 

 

 


